
 

 

Protokoll från samrådsmöte med SPF Seniorerna i Halmstad den 24 maj 2022. 

Plats: Vuxenskolan. Värd SPF Seniorerna Söndrumsvännerna. 

 
 

 

 

 

Närvarande: 

Anita Gunnarsson (ordförande) SPF Seniorerna Vi Tre 

Erik Jansson    SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Marianne Hörnkvist   SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Christina Löfgren   SPF Seniorerna Gamletull 

Kerstin Johansson   SPF Seniorerna Gamletull, RPR 

Ingela Millfjord   SPF Seniorerna Tylövännerna 

Thomas Adolfsson   SPF Seniorerna Tylövännerna 

Göran Blomqvist   SPF Seniorerna Gamletull 

Sylvia Almroth   SPF Seniorerna Breared/Simlångsdalen 

Eva Ludvigsson   SPF Seniorerna Breared/Simlångsdalen 

Kerstin Uhrberg   KPR,  SPF Seniorerna Söndrumsvännerna 

Margaretha Persson   SPF Seniorerna Snöstorp 

Ewa Palm    SPF Seniorerna Snöstorp 

Jan Henriksson   SPF Seniorerna Hallandsdistriktet, SPF Seniorerna Kvarnen 

Lars Erik Johansson   SPF Seniorerna Vi Tre 

Bo Erlandsson    SPF Seniorerna Vi Tre 

 

§1. Ordförande Anita Gunnarsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

§2. Mötet valde Erik Jansson till sekreterare och Marianne Hörnqvist att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

 

§3. Utsänd dagordning godkändes. 

 

§4. Protokoll från föregående möte den 12 April godkändes och lades till handlingarna. 

 

§5. Seniormässan genomfördes den 17-18 maj på Halmstads Arena. Samtliga SPF-föreningar deltog 

enligt beslutade tidsfördelning. SPF-Distriktets ordförande deltog framgångsrikt i framträdande på 

scenen första dagen. Eventet hade denna gång en betydligt mindre omfattning både i antal utställare 

och programarrangemang. Av annonserade 44 utställare fanns cirka 20 närvarande. PRO och SPF 

hade montrar till fri disposition. Vi hade god bevakning och delade ut programblad, tidningen 

Senioren och presentreklam. Vår gemensamma uppfattning var att eventet hade en alltför liten 

omfattning för att motiveras som effektivt arrangemang för marknadsföring, vilket vi avser 

framföra vid kommande utvärdering. Våra kostnader begränsades till 900 SEK, vilket täcks av 

bidrag från distriktet. Ca 700 deltagare rapporterades under de två dagarna. Förelåg hinder för 

tillträde då kontakt betalning inte mottogs, vilket var en överraskning för många äldre som kommit 

till arrangemanget. 

 

§6. Samrådsgruppens rutiner som reviderades vid föregående sammanträde var nu utsända per mail. 

 

§7. Rapporter: 

 

Punkt 7a) Kerstin Uhrberg rapporterade från KPR den 28 april.  



 

 

E-handelsavtalet för äldre görs nu om med inriktning på att främja mer lokala uppköp enligt 

önskemål. Avtal kommer att träffas med ett tjugotal leverantörer inom kommunen.  

Redovisning om vikarier i hemtjänsten och vården under sommaren visade på ett rekryteringsbehov 

av 800 personer, vilket är en stor utmaning. Förlängd introduktion till 6 dagar planeras för 

nyanställda.  

Ny överkommelse om ”trygg och säker utskrivning” har träffats och kommer att presenteras 

nästkommande vecka.  

Avtalsförhandlingar kring ”hälsosamma scheman” har utlöst missnöje från olika personalgrupper, 

som uppvaktat förvaltningen med 230 vykort med protester. Fackliga organisationer och berörd 

personal har olika uppfattningar hur scheman för heltid/deltid ska lösas. 

En 3D-visning har presenterats för nya vårdbyggnader vid Nyhemsgatan, där ny korttidsvård och 

”hospits” för palliativ vård förbereds för att kunna öppnas våren 2023. 

”Seniorfestival” med särskild servering och underhållning arrangeras 26 maj av 

Hemvårdsförvaltningen i Arenahallarna. Riktar sig till alla på äldreboende eller med hemtjänst.  

 

Punkt 7b) Kerstin Johansson rapporterade från RPR. Den 7 april hölls en informationskonferens bl 

a om användning av AI (artificiell intelligens) i vården.  

Munhälsa var ett viktigt ämne. 

Projektet ”God och Nära Vård” presenterades. 

Primärvården diskuterades med Vårdcentralsutredningen som underlag. Annonserad redovisning 

om ”Äldremottagningar” blev bordlagd vid detta tillfälle. 

 

Punkt 7c) Jan Henriksson rapporterade att distriktstyrelsen kommer att ha sitt planeringsmöte den 8-

9 juni, som förväntas ge viktig information om planeringen för hösten. 

 

Punkt 7d) Erik Jansson rapporterade om de fortsatta förberedelserna för Valdebatten den 17 augusti 

i Klarasalen på Stadsbiblioteket.  

Åtta partier med säte i kommunfullmäktige har inbjudits att delta med var sin debattör.  

Frågan om medverkan i panelen diskuterades och förslag framförde att även de två  nybildade 

partier som deltar i kommunvalet ska inbjudas att delta i panelen. Samrådsgruppen beslutade att 

framföra detta som förslag till arbetsgruppen för förberedelserna för valdebatten. Erik Jansson fick 

uppdraget att framföra detta förslag från samrådsgruppen vid nästkommande möte. 

Även Halmstads kommun deltar nu som medarrangör vilket öppnar upp för fri tillgång till lokaler 

och teknik på biblioteket och kommunens informationskanaler för marknadsföring. Underlag för 

budget finns idag med 15.000 SEK genom lika fördelade bidrag från PRO, SPF och SKPF. 

Mentorn Linda Thulin och kulturförvaltningens företrädare Tomas Johansson deltar i 

arbetsgruppens möte den 31 maj.  

Viktigt att vi går ut med information om mötet till alla våra medlemmar för att medverka till hög 

närvaro den 17 augusti. 

 

§8. Idéutbyten: 

Söndrumsvännerna rapporterade om besök av nyanställde digitala fixaren Zoia Ivanchuk och delade 

ut den broschyr som kommunen tryckt upp. Äldre 75+ eller den som har hemtjänst  kan rekvirera 

hennes hembesök för att få hjälp att hantera digitala problem. 

Gamletull har sitt höstprogram på väg. Har grupp för ofrivilligt ensamma, även en grupp för ”gamla 

gubbar”. 

Tylövännerna delade ut sitt nya program för hösten och berättade om det. 

Kvarnen har en resa till Chess i Helsingborg på gång till den 10 juli. Återstår nu sex biljetter. Haft 

endags resa till Ven.  

Vi Tre berättade om en lyckad utflyktsdag till Sofiero, då man även fått sammanträffa med 

drottning Silvia i förbigående. Planerade för träff med ”räkfrossa”.  



 

 

Breared satsar på pubkväll och en höstfest i september. Hade god erfarenhet av en bussresa till 

Vandelorum i Värnamo. 

Snöstorp redovisade sitt omfattande program, med resor och utflykter, bl a endagars till ”gårdarna 

kring sjön”, vinkunskap i tre grupper, gökotta 1 juni, kaffekalas med 80+, studiebesök hos 

livräddarna, 40-årsjubileum 30 sept, tre söndagsträffar mot ensamhet även med ”Blå bussarna”. 

Använder sluten Facebook-grupp. 

Erfarenheter av utskick med SMS diskuterades och flera alternativa appar nämndes.  

 

§9. Övrigt var inte aktuellt. 

 

§10. Kommande möten anordnas på Alla hjärtans Hus kl 9-12. 

 23 augusti, värdar Tylövännerna 

 4 oktober, värdar Vi Tre 

 29 november, värdar Breared/Simlångsdalen. 

 

§11 Ordförande Anita Gunnarsson tackade deltagarna för ett givande möte och önskade en trevlig 

sommar till alla. 

 

Halmstad den 24 maj 2022 

 

 

Erik Jansson 

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

Anita Gunnarsson      Marianne Hörnkvist 

Ordförande       justerare 

 
 


